
Från:                                  "noreply@sitevision.enkoping.se" <noreply@sitevision.enkoping.se> 
Skickat:                             Sun, 11 Dec 2022 12:27:38 +0100 
Till:                                     "Kommunledningsförvaltningen" 
<Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se> 
Ämne:                               Inskickat formulär 
 

För- och efternamn 
 

 
Folkbokföringsadress 

 
 
Postnummer 

 
 
Postadress 

 
 
Telefonnummer 

 
 
E-postadress 

 
 
Förslag 
Avhärdare vid vattenverket 
 
Motivering 
Hej 
Jag har tidigare arbetat på Askersunds kommun som då hade 5 vattentäkter. Att avhärda dricksvatten är enkelt och 
det medium som används är salt vilket inte är kostsamt. 
Att så många invånare i Enköping behöver skura hårt för att hålla kalkrester borta samt att kalk även förkortar 
livslängden på vitvaror och annan utrustning som kommer i kontakt med vårt hårda vatten får rimligen en 
konsekvens som innebär att våra maskiner byts oftare än vad som är önskvärt, även med hänsyn till miljön. Att 
villaägare, BRF föreningar själva, där det är möjligt, ska behöva ta ansvar för att få ett riktigt bra dricksvatten är inte 
okej, det ska omfattas av den kommunala servicen. 
Vatten är vårt viktigaste livsmedel och behöver prioriteras högt av kommunen. 
Jag vet inte riktigt formen för medborgarförslag men jag gör såhär. 
 
Jag yrkar att frågan om att avhärda vårt dricksvatten utreds och sedan redovisas. 
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